
 

 

Van: HTG Sleven [mailto:slevenhen@gmail.com]  

Verzonden: maandag 10 oktober 2016 23:33 

Aan: Raadsgriffie 

Onderwerp: vragen mbt begroting 2017 

Urgentie: Hoog 

 

 

Beste Griffie, 

 

Tot 11 oktober kunnen fracties vragen indienen bij college met betrekking tot begroting 2017. 

Hierbij op de valreep vragen van Samen Verder aan het college waarop we graag spoedig een 

antwoord  

ontvangen ? 

 

Vriendelijke groeten, 

 

Hen Sleven, fractievoorzitter Samen Verder  

 

 

Hunsel, 10 oktober 2016. 

Vragen aan het college van Burgemeester en wethouders naar aanleiding van de begroting 2017. 

1) Is het waar dat voortgang Park Leudal – Oost vertraging heeft opgelopen door toedoen van 

gemeente ? Zo ja wat zijn daarvan de redenen ? 

Waarom moeten er nu eerst  de financiële gevolgen van fase 2 worden besproken voordat 

men fase 3 in gang kan zetten ? 

2) In de begroting is sprake van een bijdrage aan de Wielerbaan van € 1.004.000,-- terwijl er in 

de kadernota nog sprake was van een gemeentelijke bijdrage van circa € 289.000,-- 

Hoe is dit grote verschil te verklaren ? 

3) Hoe is bedrag van 4,7 miljoen aan bijdrage in ontwikkel as N 280 opgebouwd ? 

4) In de begroting spreekt u verschillende keren over   spelregels, over welke spelregels heeft u 

het en waar zijn die vastgelegd ? Blz. 59 bij ratio weerstandsvermogen ! 

5) Hoeveel wordt er vanaf 2018 daadwerkelijk bezuinigd op of in Openbare Ruimte ? 

6) Op blz. 118, lijst 7.11 Lijst van subsidies sociaal domein, 

a)Waarom staan de Leudalse verenigingen die subsidie ontvangen hierin niet genoemd ? 



 

 

b)Tevens missen we een exact subsidie bedrag aan deze verenigingen van 50% waartoe 

besloten is en dat ze daarnaast via andere posten nog extra subsidie kunnen verwerven uit 

WMO ( 3 D budgetten) ? Kunnen wij die cijfers alsnog verkrijgen ? 

Welke spelregels gaat u hanteren om subsidie uit WMO door verenigingen te verwerven ? 

Wordt ook het Leefbaarheidsfonds hiervoor aangesproken ? En hoe zijn dan de spelregels? 

c)Aan ECI Cultuurfabriek wordt € 38.944 aan subsidie betaald, welke dienstverlening wordt 

tot dit bedrag afgenomen ? 

d)Bibliocenter, hier wordt een bedrag van € 380.000,-- genoemd, hoe is dit opgebouwd gelet 

op besluitvorming in het verleden van € 165.000 + 120.000,- in 2016 en doorwerking naar 

2017 ? 

7)  Hoelang denkt u nog  de Post Reserve Bedrijfsvoering nodig te hebben ? 

 Wat was het restant P budget over het jaar 2015 ? 

8) Wanneer wordt de strategische visie Leudal 2025 door de gemeenteraad vastgesteld ? 

9) U noemt op blz. 8 beneden dat er mogelijk een gemeentegrensoverschrijdende 

mountainbikeroute komt, welk gebied staat uw college daarbij voor ogen ? 

10) Welke maatregelen denkt u te gaan treffen op het Krekelbergplein te Neeritter ? 

11) Kunt u ons de Leudalse inbreng in de discussie over het openbaar vervoer  ter beschikking 

stellen, met name hoe Leudal ( het college ) heeft gestaan in de discussie over het 

verminderen van buslijnen in kleinere kernen Leudal, mede ook gezien in relatie met komst 

mogelijke treinstations, steeds is het uitgangspunt geweest dat de komst van treinstations 

niet ten koste mag gaan ten koste van het overige openbaar vervoer  in de gemeente? 

Wat gaat Omnibuzz betekenen voor Leudal ? Heeft u hier al zicht op als college ? 

12)  Het Centrum Jeugd en Gezin geeft meer lichtere ondersteuning aan voorkant, is dit nu 

succesvol gebleken en waar blijkt dit uit ? Graag voorbeelden ? 

13) Wat is de stand van zaken van Ös Dörp, we lezen er in de begroting nagenoeg niets over ? 

14) In de zorg voor ouderen / hulpbehoevenden komt de nadruk nog meer bij mantelzorgers 

en vrijwilligers te liggen, kunt u aangeven hoe zij van gemeentewege ondersteuning kunnen 

verkrijgen ?  

15) We bezuinigen op opgroeiende jeugd in 2017 circa 1,8 miljoen, we zouden toch juist de jeugd 

bij bezuinigingen ontzien ? Graag uw reactie ? 

16) Vandaag lazen we in de krant dat er onveilige situaties zijn met betrekking tot onderhoud 

kunstwerken, bruggen, duikers etc. in Leudal ! 

Is deze stelling in de krant juist, en zo ja wat gaat u er dan op korte termijn mee doen ? 

Uitstel van onderhoud kan op termijn leiden tot nog hogere kosten, dan is het toch altijd 

beter zaken eerder aan te pakken qua onderhoud ! Veiligheid voor alles moet uitgangspunt 

nummer 1 zijn !  

 

Vriendelijke groeten, 

Hen Sleven                                             


